

# 元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

敬啟者：

鑒於新冠肺炎疫情嚴重，教育局宣佈幼稚園由 2021 年 1 月繼續停止面授課堂至農曆新年假期完結後，故此 1 月不收取茶點費，如已自動轉賬，會於 1 月 29 日(星期五)家長日時退回已轉賬之 12 月及 1 月款項。全日班學生 1 月只繳交學費 \$48。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二一年一月五日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:210103

5<sup>th</sup> January, 2021

Dear Parents,

In view of the serious coronavirus pandemic, Education Bureau announced that kindergartens will continue to suspend face-to-face classes from January 2021 until the end of the Lunar New Year holiday. Therefore, no refreshment fee of January will be charged. If the refreshment fees of Dec. and Jan. are paid by auto-transfer through the bank, we will refund the amount on 29<sup>th</sup> January, 2021(Friday) which is our Parents' Day. Whole-day students need to pay Jan. tuition fee of \$48.

Yours faithfully,

*Cheng Ka Fung*

Principal